
Szanowni  koledzy! 

W składzie obecnego Zarządu przypadła mi rola nawiązywania kontaktów z Klubami z 

zagranicy na tyle, by brali Oni czynny udział w organizowanych przez ZZBS Turniejach. 

Niestety, zamiar ten nie udał się, ale złożył się na to kilka czynników. Były chęci, rozmowy, 

spotkania i oczekiwania. Niestety, my jako Polacy mamy inną mentalność i odpowiedzialność 

za „koleżeństwo”. Mimo, iż Klub „Flota” który delegował mnie do pracy w zarządzie ZZBS, 

ma niezłe kontakty z Klubami ze Szwecji i Niemiec ale mimo licznych zabiegów nie, udało 

się nawiązać kontaktów z Klubami Danii. Kluby stamtąd nawet nie raczyły przesłać 

odpowiedzi na pisemną i elektroniczną próbę nawiązania kontaktu. Na pocieszenie mogę 

jedynie zakomunikować, że Szwedom z zaprzyjaźnionego Klubu w Munka Ljungby też nie 

udało się, mimo, że Prezes ich jest z pochodzenia Duńczykiem. Szwedzi zaś, terminy ustalają 

sami i my dostosowujemy się do Nich. Niemieckie Klubu, jeśli nie dostaną przydziału 

środków na taki wyjazd, to po prostu w ostatniej chwili przesyłają drogą elektroniczną 

„ubolewanie”. Nasz Klub, mimo że są podpisane Umowy międzynarodowe o Miastach 

Partnerskich (  Ystad- Szwecja, Nordenham – Niemcy i Nynesham – Dania)w którym są 

zapisane zobowiązania o spotkaniach drużyn sportowych, to nie przydzielają środków a 

ograniczają się do spotkań Prezydentów. Niestety, zawodnicy uczestniczący w Mityngach 

Uznamskich czy Turnieju Bursztynowym, przyjeżdżają „prywatnie” na własny koszt i nie 

jako reprezentanci Klubów.  Dlatego, członkowi Zarządu, któremu przypadnie scheda w 

Zarządzie ZZBS po mnie, w zakresie nawiązywania kontaktów z zagranicą, życzę większych 

sukcesów niż osiągnąłem ja i powodzenia w tej pracy. 

                                                                                                   Maciej KELLER 

                                                                            Wiceprezes ZZBS ds. kontaktów z zagranicą. 


